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ZÁPISNICA 
z rokovania Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania 

konaného dňa 10.08.2021 online formou videokonferencie v súlade s článkom 9 
Rokovacieho poriadku komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

 

Prítomní online:  
Martin Barčák (predseda komisie)  
Mgr. Miloslav Baco (poslanec) 
RNDr. Svorad Harcek, PhD. (poslanec) 
Mgr. Richard Medal (poslanec) 
Ing. Marián Michalík (odborník komisie)  
Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka komisie) 
 
Ospravedlnení: 
Mgr. Ing. Josef Kolář (poslanec)   
Ing. František Matečný (odborník komisie) 
 
Online prítomní garanti komisie:  
Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., Útvar územného plánovania 
Ing. Viera Gugová, Útvar stavebný a životného prostredia 
 
Hostia:  
Ján Korienek, vedúci útvaru investícii 
 
Program: 
1. Otvorenie a schválenie programu. 
2. Informácia o investičných akciách mesta. 
3. Rôzne. 
4. Záver. 
 
Bod 1. Otvorenie a schválenie programu. 
Predseda komisie p. Martin Barčák, privítal prítomných na zasadnutí komisie. Opýtal sa, či má niekto niečo 
k programu zasadnutia. Program považuje za schválený. 
 
Bod 2.  Informácia o investičných akciách mesta. 
p.Barčák: Odovzdal slovo Jánovi Korienkovi, vedúcemu útvaru investícií.  
p.Korienek: Informoval by som Vás, čo prebehlo v posledných týždňoch, čo bolo ukončené, a potom čo sa 
ešte bude realizovať. Harmonogram ste dostali, prípadne sa môže pýtať. V septembri by mala byť ukončená 
celá komunikácia, chodník a cyklotrasa Na kamenci. Takisto cyklostrasa na Piešťanskej ulici je ukončená, ale 
nie je prebratá. Nie je to v poriadku. Vyvolaná investícia boli chodníky na Piešťanskej. Dynamickým nákupným 
systémom budeme obstarávať na Piešťanskej povrchy chodníkov. Fondovky bežia - vnútroblok za Magnusom 
(čerstvá informácia je, že tam začali ľudia kradnúť vysadené rastliny), námestie pred Rozkvetom, rekonštrukcia 
Hviezdy, KS Zlatovce. Chodníky v parku pod Juhom boli ukončené aj zreklamované, lebo ich podmylo. 
Cyklistické prepojenie - bajpas oproti Keramoprojektu bol dokončený. Rekonštrukcia komunikácii Obchodná, 
Vážska, Brezová, výstavba polopodzemných kontajnerov Clementisova, Halalovka, Kraskova. Prebieha 
výstavba polopodzemných kontajnerov Soblahovská 57, Halalovka. Budú sa pripravovať ďalšie projekty, tie 
by mohli ísť z voľných peňazí, naprojektujú sa ďalšie stojiská polopodzemných kontajnerov. Chodník na 
Východnej II.etapa je ukončená. Komunikácie Liptovská a Šafárikova sú vyasfaltované. Prebieha 
rekonštrukcia kanalizácie v Detskom mestečku a sociálnych zariadení MŠ, rekonštrukcia stavebné úpravy 
chemickej učebne Kubrá, výmena okien MŠ Soblahovská, v MŠ na Stromovej začne výmena okien. Ďalej 
čakáme na výsledok kontroly cyklotrasa Ľ. Stárka. Začalo by sa tento rok a dokončilo by sa na jar. Chystáme: 
Cyklotrasa Záblatská - Bratislavská by mala začať september, október. Balík chodníkov na Juhu - od Južanky 
k ZŠ Novomeského, chodník oproti garážam na Šmidkeho smerom k Južanke spolu s priechodom pre 
chodcov; chodník gen.Štefánika oproti MAX-u. Gagarinova 3 výškový BD - chodníky a vjazd. Vybudovanie 
nového chodníka a rekonštrukcia komunikácie M.Bela 37-41 za domom, v MŠ Niva sa budú rekonštruovať 
vnútorné chodníky, rekonštrukcia Západnej ulice s priľahlými chodníkmi. Súčasťou bude pri obstarávaní aj 
rekonštrukcia chodníka na cintoríne (od parkoviska na Saratovskej smerom dole). Keď bude právoplatné 
stavebné povolenie vybuduje sa nový chodník na Novomeského ulici, je tam chýbajúci chodník 
od Saratovskej. V tomto období sa na Šmidkeho ul. 1 vytvoria nové parkovacie miesta, parkovacie miesta vo 
vnútrobloku oproti ZŠ Dlhé Hony. Začiatkom septembra začne rekonštrukcia chodníka DI pri medveďoch za 
Smažienkou, výstavba osvetlenia ihriska pri Termione aj prípojky pre športové podujatia. Priechody pre 
chodcov gen.Svobodu - realizácia október. Na Obchodnej ulici sa na ihrisku osadia mantinely a siete, 
rekonštruovať sa budú aj 4 schodiská na sídlisku Juh. Toto je najbližšie obdobie. Nech sa páči pýtajte sa. 
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p.Barčák: Na budúci rok nás čaká investičná akcia parkoviská sídlisko Kvetná. Predložiť porovnanie 
existujúceho stavu počtu zaparkovaných áut a predpokladaného stavu po realizácii investičnej akcie. 
Parkoviská sídlisko Kvetná - mám prosbu, aby stromy určené na presadenie zostali v MČ Západ. 
Parkovisko Na Kamenci - Ako pokračuje výkup (prenájom) pozemkov? 
 
RNDr. Harcek: Chcel by som sa spýtať KS Hviezda ako tam prebieha proces rekonštrukcie? p.Korienek: 
Väčšina búracích prác už je za nami. Väčšinou sa to týka sietí, šachta sa buduje pre výťah, repasujú sa okná. 
 
RNDr. Harcek: Chodník a komunikácia M.Bela 37-41 bol v Infe termín augustový. Teraz môžeme rátať 
s októbrom?  p.Korienek: Obstarávanie bolo v spomínanom veľkom balíku. Oddialilo sa stavebné povolenie, 
malo by byť v septembri právoplatné.  
 
Mgr. Medal: Dve projektové akcie. Jilemnického a Jesenského ulica - v akom štádiu je prepojenie pre peších, 
prípadne pre bicykle? p.Korienek: Na starosti to má Ing. Hartmann. 
Mgr. Medal: Debarierizácia Hasičskej ulice. p.Korienek: Je to pozastavené vzhľadom na preložku cesty.  
Mgr. Medal: Stojisko na kontajnery za Perlou. V auguste to malo byť začaté. p.Korienek: Je to vo väčšom 
balíku na obstarávanie. V septembri sa začne.  
Mgr. Medal: Rekonštrukcia Matúšovej ulice viem, že to nie je investička mesta. Ako prebieha? p.Korienek: 
Zajtra budem na TVK. Vedel by informovať kolega Hartmann. 
Mgr. Baco: Gagarinova vjazd- kedy sa začne realizovať? p.Korienek: Je to v balíku s Nivou, ihriskom na 
28.októbra. September. Mgr. Baco: Vnútroblok na Sihoti, eurofondový projekt - obyvatelia šíria, že cena 
nevychádza. Je to vrátane sadovníckych úprav? p. Korienek: Áno je. Dnes sme zistili, že niektoré rastliny už 
ukradli.  
 
Ing. arch. Mlynčeková: Doplním s Matúšovou ulicou súvisí Mariánske námestie. Budeme mať vstupné 
rokovanie k projektovej dokumentácii. Chceme, aby to bolo celé poriadne.  
K tomu Magnusu - je to smutné robí sa vnútroblok, a len čo sa vysadí je to pokradnuté. Som sklamaná.  
 
Mgr. Medal: Zátoka pokoja resp. športový areál - tam sa to nejakým spôsobom pohlo? p.Korienek: 
Pripomienky dostali projektanti. Robia na tom, bude k tomu sedenie asi o týždeň o dva. 
 
Predseda komisie pán Barčák poďakoval za informácie k investičným akciám.   
 
Bod 3. Rôzne: 
p. Barčák: Do rozpočtu na rok 2022 zaradiť nákup štiepkovača pre MHSL m.r.o. Prosíme úrad, aby sa nám k 
tomu vyjadril. 
 
Ing. Michalík: Dokončuje sa bytovka pri škole Východná (inv. URBAN PARK s.r.o.). Spravili terénne úpravy 
a pri dažďoch všetko tečie do areálu ZŠ. Bolo by dobré pozrieť ako to je naprojektované, či to nemajú zle 
urobené. Všetka voda s bahnom steká cez múrik so zábradlím do areálu školy. Plocha pre parkoviská je asi 2 
m nad areálom. Treba, aby mali vpuste, aby voda nestekala na susedný pozemok. 
 
Ing.arch. Mlynčeková: Mali sme rokovanie, ktoré zvolalo ŽP. Boli tam kolegyne, zástupcovia Monolitu, 
Služieb pre bývanie. Nie je správne keď sa prívalové dažde kladú za vinu len stavebníkovi. Hľadáme riešenie 
súvisí to s obhospodarovaním pôdy. 
 
Bod 4. Záver 
Pán Barčák, predseda komisie poďakoval všetkým za účasť. 
 
Zapísala: Ing. Viera Gugová, garant komisie 
 
V Trenčíne dňa 16.08.2021 
 

              Martin Barčák 
    predseda komisie 


